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VENSTRE I AARHUS KOMMUNE 

 

 

 

 

 

 



Venstres byrådsgruppe i Aarhus Kommune    7 november 2017 

Stillet af Henrik Arens (V) 
På vegne af Venstre i Aarhus Kommune 

 
 

Forespørgsel 

1: Hvad koster det om dagen, at letbanen kører uden at skulle have passagerer med? 
  
2: Hvad koster det i lønkroner om dagen til chauffører og andet personale, at letbanen kører 
uden passagerer? 
  
3: Hvor store indtægter fra billetter og andet har det været budgetteret med i 2017? Og 
hvad forventer man på nuværende tidspunkt? 
  
4: Er de budgetterede indtægter for 2017 og fremefter blevet reguleret under 
anlægsperioden til nu? Specifikke tal udbedes. 
  
5: Er de budgetterede passagertal for 2017 og fremefter blevet reguleret under 
anlægsperioden til nu? Specifikke tal udbedes. 
  
6: Hvis det forventede passagertal er blevet reguleret. Skyldes det så alene forsinkelsen? Var 
man for optimistisk oprindeligt? 
  
7: Hvordan har den reelle befolkningstilvækst været, i forhold til forudsætningerne til 
letbanen oprindelige budget/antagelser? 
  
8: Hvordan ser den totale økonomi ud i letbanen pr. d.d.? (inklusiv reserver) 
  
9: Hvem skal betale for de ekstra omkostninger, som forsinkelsen har været skyld i? 
 


